
Delegat Mladen Ivanić postavio je pitanje Vijeću ministara BiH koje glasi: 

 

„Da li će Vijeće ministara BiH usvojiti okvirni budžet do juna kako je predviđeno 

aktima? „ 

 


